

关于英国增值税（VAT）注册申请的声明

本人, [法人/授权代表: _____], 作为[企业名称: _____]

(以下简称“商家”)的[法人/授权代表],该商家为一家在[注册地]
址: [地址]注册成立的公司,注册号为[统一社会信用代码]

社会信号用代码/企业成立号: _____],并在

英国通过速卖通平台运营店铺，谨代表商家作出以下声明：

1. 商家确认已向英国税务与海关总署（His Majesty's Revenue and Customs, 以下简称“HMRC”）提交完整的英国增值税（VAT）注册申请。商家声明，目前正在等待 HMRC 的正式批准及英国增值税注册号的下发，且并未收到任何有关该 VAT 注册号可能不会获批的通知；
2. 商家承诺，将及时向速卖通提供由 HMRC 核发的有效英国增值税注册号及增值税注册证书，且不晚于以下两者中较早的日期：

(i) 自速卖通批准商家“增值税申请中”状态起 83 天内；或

(ii) 根据 HMRC 等监管的规定、通知、命令、问询或任何英国的相关法律法规规定，商家应持有有效增值税号的日期。
3. 如果商家未能在上述第 2 项规定的期限前获得有效的英国增值税注册号，速卖通有权采取必要的强制措施，包括但不限于：限制商品上架、禁止生成新订单、冻结账户资金或终止商家的速卖通账户。
4. 本人声明，本文中提供的所有信息均真实、准确、完整，且未有任何虚假、遗漏或误导性陈述；
5. 若本文中所述信息被发现存在虚假、不准确或误导性陈述，商家愿承担由此产生的全部法律责任及赔偿责任，包括但不限于由 HMRC 等监管机构依据相关英国法律法规施加的任何处罚、利息或增值税追缴金额。此外，商家同意赔偿速卖通因此受到的任何损失、损害、成本或其他费用。

本声明系商家为遵守速卖通商家入驻要求及其英国增值税义务而自愿真实作出。

签署人： _____

法人/授权代表姓名： [_____]

商家： [企业名称 _____]

日期： [_____ 年 _____ 月 _____ 日]

Declaration Regarding Pending UK VAT Registration

I, [Name of Director/authorized signatory:], acting in my capacity as [Director/Authorized signatory] of [Company Name:] ("the Seller"), a company incorporated in [Place of Incorporation in] with Company Registration Number [], which operates the store in the United Kingdom ("the UK") on the AliExpress platform, hereby make this declaration on behalf of the Seller:

1. The Seller confirms that a complete application for UK Value Added Tax (VAT) registration has been submitted to His Majesty's Revenue and Customs (HMRC). The Seller declares that the Seller is currently awaiting formal approval and the issuance of the UK VAT registration number, and that it has not received any notification indicating that such UK VAT registration number may not be granted;
2. The Seller undertakes to provide AliExpress with a copy of the valid UK VAT Certificate and the assigned UK VAT registration number under the name of the Seller in due course, and in any case no later than the earlier of the following two dates:
 - (i) 83 days from the date AliExpress approves the "pending VAT application" status; or
 - (ii) The date by which the Seller is required to hold a valid VAT number pursuant to applicable UK laws or by any rules, notices, orders, inquiries or other requirements issued by HMRC or other relevant regulatory authorities.
3. Failure to meet this deadline will entitle AliExpress to take necessary enforcement measures, including but not limited to: restricting product listings, blocking new orders, freezing account funds, or terminating the Seller's account on AliExpress.
4. I declare that all information provided in this document is true, accurate and complete, and is made without any falsification, omission, or misrepresentation; and
5. Should any information herein be found false, inaccurate, or misleading, the Seller accepts full responsibility for all resulting legal and financial liabilities. This includes but not limited to, any penalties, interest, or VAT assessments imposed by HMRC or any other regulatory bodies under

applicable UK laws. The Seller accepts to compensate AliExpress for any damages, losses, costs or other costs incurred arising therefrom.

This declaration is made voluntarily and in good faith to support the Seller's compliance with AliExpress's seller onboarding requirements and UK VAT obligations.

Signed: _____

Name of Director/authorized signatory: [_____]

Seller: [Company name _____]

Date: [DD/MM/YYYY: _____]